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Kommunestyret - 061/21 
 

K - behandling: 
Spørsmål frå Kamilla B K Karlsen (Ap)  :Kan du orientere Kommunestyret om det du skreiv på 
Facebook om ferjesituasjonen i høve skodde? Har du noko meir informasjon om denne saka? Har 
Fylkeskommunen vore i kontakt med Fedje kommune? Det sa dei til Ap-sine politikarar på fylket i 
førre veke at dei skulle gjere. Ordførar svarte. 
Spørsmål frå Paul Knapskog (H) : I siste kommunestyremøte vart det reist spørsmål om bowlingbana i 
fleirbrukshallen ikkje verka. Det vart då opplyst om at den faktisk gjorde det, den verka. Men, no har 
det seg slik at, etter at me har forsøkt å bruka ho, veit at den faktisk ikkje verkar likevel. Kan 
Ordføraren fortelja oss om kva som må gjerast for at den skal setjast i stand att, og når me kan få ho i 
bruk att? Det skal visstnok vera stort behov for ettersyn og vedlikehald på bana, er det ein plan for 
naudsynt vedlikehald på dette, kostbare, utstyret? Ordførar svarte.  
 
 
 

K - vedtak: 
Det vart ikkje fatta vedtak i denne saka.  
 
 
 
 


